



Want to Hear What ChatGPT Says About HOFEX? ChatGPT對HOFEX的評價如何？

The following content is drafted by ChatGPT. Take a look at the revolutionary artificial intelligence chatbot's comment to HOFEX.

以下內容均由ChatGPT撰寫。看看這個顛覆世界的人工智能聊天機械人程式對HOFEX有甚麼評價。

Dear Friends,

We are excited to announce that HOFEX 2023, Asia's Leading Food & Hospitality Tradeshow, is just around the corner! Taking place from 10-12 May 2023, at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre, HOFEX is a must-attend event for anyone in the food and hospitality industry.

Here are just a few reasons why you should attend:

- Discover latest trends and innovations in the food and hospitality industry
- Meet with over 1,200 exhibitors from around the world
- Network with industry leaders and make valuable connections
- Attend informative seminars and workshops led by experts in the field

Whether you're a chef, restaurateur, hotelier or food and beverage professional, HOFEX has something for everyone. Don't miss out on this exciting opportunity to learn, connect, and grow your business.

We look forward to seeing you at HOFEX 2023!

親愛的朋友們：

我們很高興宣布，HOFEX—亞洲頂尖國際食品餐飲及酒店設備展即將舉行！展會將於2023年5月10至12日在香港會議展覽中心舉行，是餐飲及酒店業人士不能錯過的盛會。

以下是您應該參加展會的理由：

- 發掘餐飲及酒店業界的最新趨勢及創新意念
- 與來自世界各地的1,200多個參展商見面
- 與業界領袖建立人脈關係以及聯繫
- 參加由業內專家主持的前沿研討會及工作坊

無論您是廚師、餐飲業者、酒店業者還是食品及飲料行業的專業人士，HOFEX都能為每個人提供適合的活動。不要錯過這個令人興奮的機會，學習、建立人脈，並讓您的業務蒸蒸日上。

期待在HOFEX 2023見到您！

What is the relationship between HOFEX and ChatGPT?
HOFEX與ChatGPT有甚麼關係？

Although HOFEX and ChatGPT are not directly related, they are both important in today's technology and business fields, and contribute to the advancement and progress of their respective industries.
儘管HOFEX與ChatGPT沒有直接關係，但是它們對當今的技術及商業領域都非常重要，都有助於推動相應行業的發展與進步。

That's right. ChatGPT has summarised the best features of HOFEX. So don't miss out on this exciting opportunity to come and join us to learn, network, and grow your business. We look forward to seeing you at HOFEX 2023!

ChatGPT準確地概括了HOFEX的精彩之處。因此，不要錯過這個難得的機會，學習、建立人脈，並讓您的業務蒸蒸日上。期待在HOFEX 2023見到您！

立即登記成為買家
Register as Visitor

立即聯絡我們參展
Become Exhibitor

Organiser:



Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981
visit@hofex.com

Follow us:

HOFEX.HK
HOFEXHK
HOFEX国际食品餐飲展

